
HORNSLET SKOLE
SYDDJURS KOMMUNE

STED: Personalerum i
PUC-bygning/stueplan

Skolebestyrelsesmøde

Onsdag 26.10.2022 kl. 18.00 – 21.00

Indbudte:
Forældrerepræsentanter: Allan Markussen, Carina Manley Hansen, Steven Thomsen, Jakob

Bangsgaard Øhlenschlæger, Helena Danielsen, Peter Dalsgaard Busk
Jensen, Thomas Rathcke

Medarb.repræsentanter: Jesper Rugaard, Lene Kjær Andersen
Elevrepræsentanter:
Ledelsesrepræsentanter:
Gæster:

Mikael Bugge & Lone Borup
Suppleant Klara Prang og Lise Moberg

Afbud:

Kl. 18.00
1. Velkommen og siden sidst
- Velkommen til Mikael
- Præsentation af bestyrelsen
- Ny skole
- Henvendelse fra Distriktsrådet om projekt
- bilag til dialogmøder

Nyt fra elevrådet

Referat:
Ny skoleleder og bestyrelse præsenterede sig for hinanden.
Processtatus omkring ny skole blev fremlagt. Der er pt. en god dialog mellem personalet på skolen og
Kjær og Ricther og ejendomme og der arbejdes mere ned i detaljen. Intet nyt fra elevrådet.

Kl. 18.30

2. Sag: Princip for sundhedsfremme

Drøftelse af eksisterende princip, skal det justeres i henhold til overgangen til nye og som oplæg til
drøftelse med hallen.

Her er medsendt link
https://docs.google.com/document/d/1C3brDO_4UzOc6RldayHuyp7pg3vmy9XG/edit

Referat:
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HORNSLET SKOLE
SYDDJURS KOMMUNE

Drøftelse af om udbuddet af skolemad ifb. med bygningen af den nye udskoling skal betyde at skolen
ændrer reglerne omkring elevernes rettighed til at forlade skolen i skoletiden for at gå hjem og spise
eller købe mad i byen. Bestyrelsen ønsker at påbegynde samarbejdet med hallen ift. hvilken mad, der
skal kunne tilbydes til udskolingen og hvad prisen skal kunne være. Der er enighed i vigtigheden i at
involvere eleverne i processen.

Elevrådet bliver inddraget i at give et svar på hvad der er sund god skolemad, som er attraktivt at købe.

Der blev nedsat et udvalg med elever til at arbejde videre med princippet

Kl. 19.00 Spisning af let aftensmåltid

Kl. 19.20

3. Sag: Trafik
Opsamling angående Kys og kør zonen

Referat

Udskudt, da der ikke er svar fra administrationen.

Kl. 19.25
4. Sag: Præsentation af ny hjemmeside

Referat:

Skolen præsenterede den nye hjemmeside og der var en drøftelse af hvor synlig skolebestyrelsen skulle
være på hjemmesiden. Vi fastholder nuværende niveau.

Kl. 19.30

5.  Sag: Hvordan ser det gode bestyrelsesmøde ud?

En ny engageret bestyrelse skal finde fælles fodslaw

Drøftelse af bestyrelsesseminar (dato / tid og indhold)

Referat:

Pt. deltager suppleanter i møderne. Skoleleder Mikael gjorde bestyrelsen opmærksom på, at det kan
være i strid med lovgivningen at suppleanter deltager fast i møder. Mikael tager dette op med
skolechefen. Opmærksomhed på hvor stor en bestyrelse kan være, for at den kan være effektiv.
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HORNSLET SKOLE
SYDDJURS KOMMUNE

Opmærksomheden omkring det at være repræsentant for 875 elever og 100 medarbejdere blev drøftet.
Hvordan man i praksis kan være repræsentant for en samlet skole, hvordan skolebestyrelsen kan være
den konstruktive samarbejdspartner i de fortællinger der er i lokalsamfundet. Bestyrelsen har også en
tilsynsforpligtelse, så derfor er det vigtigt at bringe de lokale fortællinger ind i bestyrelsen. Hvad kan
bestyrelsen drøfte og tage stilling til og hvad ligger på ledelsens bord. Vigtigheden i at holde sig til
dagsordenens punkter og ikke køre ud af tangenter, men parkere aktuelt opståede temaer under
møderne og vurdere om det skal blive et fremtidigt punkt på en kommende dagsorden eller om det
ligger inden for ledelsens arbejdsområde.

Bestyrelsen besluttede at tage på et fælles seminar, hvor der drøftes brændende platforme og de
kompetencer som den nuværende bestyrelse besidder.

Der kommer en Doodle med mulige datoer i januar.

Kl. 20.20

6. Sag: Lejrskole

Info og budget og faktuelle forhold.

Opsamling på forrige møde.

Referat:

Punktet er udsat til næste møde.

Kl. 20.45

7. Meddelelser og evt.

Referat:

Vi er blevet kontaktet af distriktsrådet, som har søgt nogle fondsmidler til læringshaver. Vi har meldt
tilbage at det vil vi meget gerne gøre anvendelse af.

Distriksrådet har indgivet høringssvar vedr. trafikforhold i Hornslet By. De har henvendt sig for at høre
skolebestyrelsen om vi er interesseret i at kommentere på de trafikforhold som er udfordrende ift.
trafik til og fra skolen. Det blev besluttet at bestyrelsen gerne vil dette.

Der kommer invitation til dialogmøde med udvalget. Mikael sender i Aula og laver en fælles
tilmelding. Dagsorden til dialogmødet kommer for sent til det er muligt at nå at drøfte på
bestyrelsesmøde.

Kl. 20.50
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HORNSLET SKOLE
SYDDJURS KOMMUNE

8. Personale

Referat:
Vi nåede ikke punktet.

Hornslet, 22- Mødet hævet kl.: 21:05
Med venlig hilsen Referent: Lone

Borup
Mikael Bugge Næste mødedato: 22- 11-24
Skoleleder Frist for pkt. til dagsorden 13 dage før
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